

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

المجلس الوطني الفلسطيني مسيرة الأعلام الاستيطانية بالقدس دعوة لاستمرار العدوان والإرهاب ضد المقدسين 2021-6-15

قال المجلس الوطني الفلسطيني إن الإصرار على تنظيم ما يسمى "مسيرة الأعلام" الاستيطانية في مدينة القدس المحتلة، هو دعوة لاستمرار الاضطهاد والإرهاب والعدوان على أبناء شعبنا في المدينة ومقدساتها الإسلامية والمسيحية.

وشدد المجلس الوطني، في بيان أصدره رئيسه سليم الزعنون، اليوم، على أن أبناء شعبنا مسلمين ومسيحيين قادرون على مواجهة وإفشال هذه المسيرة كما أفضلوا بصورهم العارية وإرادتهم الصلبة كافة المحاولات السابقة التي استهدفت المقدسات المسيحية والإسلامية، وبشكل خاص الاعتداءات على المسجد الأقصى المبارك.

وأكد المجلس الوطني، إن بواكير عمل حكومة الاحتلال الجديدة التي يترأسها الداعم الأول للاستيطان وأحد مقدمي مشروع قانون اعدام الأسرى الفلسطينيين عام 2018، كان السماح لهذه الجماعات الإرهابية من المستوطنين بتنظيم هذه المسيرة العدوانية في محيط المسجد الأقصى المبارك، وتأمين الحماية لهؤلاء المستوطنين الإرهابيين في مقابل التنكيل والتضييق وقمع أبناء شعبنا في القدس.

وحمل المجلس الوطني حكومة الاحتلال المسؤولية الكاملة، بموجب مسؤولياتها القانونية كقوة احتلال، عن كافة التداعيات التي قد تنتج عن هذه المسيرة، بما في ذلك الاعتداءات على أبناء شعبنا في مدينة القدس وسلامة أرواحهم وممتلكاتهم.

ودعا المجتمع الدولي، وبشكل خاص مجلس الأمن الدولي وبرلمانات العالم، إلى وقف "هذا الجنون الإسرائيلي الذي تقوده مجموعات إرهابية من المستوطنين بحماية ودعم كاملين من حكومة الاحتلال، والذي سيؤدي إلى مزيد من عدم الاستقرار في المنطقة".

وتابع أن سياسات الاحتلال الإسرائيلي على مدار 54 عاما من عمليات التهويد فشلت في طمس معالم المدينة العربية الإسلامية والمسيحية وطابعها الحضاري، ولن تنجح بتغيير الوضع القانوني لمدينة القدس باعتبارها مدينة فلسطينية محتلة وعاصمة الدولة الفلسطينية، بموجب الحق التاريخي لشعبنا فيها، وبموجب قرارات الشرعية الدولية ذات الصلة، وآخرها قرار مجلس الأمن الدولي رقم 2334 لعام 2016.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

PNC: The settler “March of the Flags” in Jerusalem is a call for the continuation of aggression and terrorism against Jerusalemites

15 June 2021

Palestine National Council (PNC) said that the insistence on organizing the so-called “March of the Flags” in the occupied city of Jerusalem is a call for the continuation of persecution, terrorism and aggression against our people in the city and its Islamic and Christian holy sites.

In a statement issued by PNC Speaker, Mr. Saleem Al-Za’anoon, today, that Palestinian people, Muslims and Christians, are capable of confronting and thwarting this process, just as they have thwarted with their defenseless body and solid will all previous attempts that targeted Christian and Islamic sanctities, especially the attacks on the blessed Al-Aqsa Mosque.

The prelude of the new Israeli occupation government, which is headed by the first supporter of settlements, who is one of the sponsors of the draft law to execute Palestinian prisoners in 2018, allowed these terrorist groups of settlers to organize this aggressive march in the vicinity of the blessed Al-Aqsa Mosque, and will provide security to protect the terrorist settlers, PNC confirmed. In return the Palestinians in Jerusalem are subjected to harassment, oppression and suppression.

PNC held the Israeli occupying government fully responsible - in accordance with its legal responsibilities as an occupying power - for all the repercussions that may result from this March, including the attacks on Palestinian people in the city of Jerusalem, and the safety of their lives and property.

The Council called on the international community, in particular the UN Security Council and the world's parliaments, to stop "the Israeli madness, led by terrorist groups from settlers, who have the full protection and support of the occupying government, which will lead to more instability in the region".

The policies of the Israeli occupation over 54 years of Judaization operations have failed to obliterate the features of the Arab Islamic and Christian city and its civilized identity, PNC added, and will not succeed in changing the legal status of the city of Jerusalem as an occupied Palestinian city, the capital of the Palestinian state, in accordance with the historical right of Palestinian people, and in accordance with the resolutions of international legitimacy related, the latest of which is UN Security Council Resolution 2334 of 2016.

It is worth noting that the settlers “March of the Flags” is carried out annually by the settlers under the protection of the Israeli occupation forces on the anniversary of the occupation of Jerusalem in 1967.